
Protokół Nr XXX 

 

z przebiegu  obrad XXX sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 26 lutego 2009 r. 

 

Na ustawowy stan  Rady Gminy Pabianice 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych, 
nieobecni  usprawiedliwieni to radny  Z. Stasiak i radny Andrzej Golewski. 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

Ponadto w sesji uczestniczyli: Przewodniczący Gminnej Rady Sportu A. Jurga, Prezesi 
Ludowych Klubów Sportowych, dyrektorzy szkół z terenu gminy Pabianice  obecni zgodnie 
z załączona listą obecności, Wójt Gminy H. Gajda, W-ce Wójt E. Adamczyk, Skarbnik 
Gminy M. Nowicka, Sekretarz Urzędu Gminy J. Słubik, radca prawny A. Jankowski, sołtysi 
gminy Pabianice obecni  zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do 
protokołu.  

 

Ad. pkt. 1  

 

Obrady XXX sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel, witając wszystkich 
przybyłych. 

 

Ad. pkt. 2  

 

Protokół z XXX   sesji został  przyjęty bez uwag i poprawek w głosowaniu  jednomyślnym. 

 

Ad. pkt. 3.  

 

Do proponowanego porządku obrad Wójt Gminy wnioskował o wprowadzenie w pkt. 9 ppkt. 
f/ dot. projektu uchwały w sprawie zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Pabianice na 
lata 2007-2013 zatwierdzonego Uchwałą Nr XIV/87/2007 Rady Gminy Pabianice z dnia 
29 października 2007 r.  

W uzasadnieniu podaje się, że „w związku z przystąpieniem Gminy Pabianice do projektu 
partnerskiego pod nazwą „Nie tylko podręcznik i tablica –  wykorzystanie nowoczesnych 
technologii informatycznych w kształceniu młodzieży ze szkół różnych szczebli”, należy 

 



wpisać do Planu Rozwoju Lokalnego nazwę zadania oraz przedstawić w w/w. dokumencie 
źródła finansowania projektu z podaniem planowanych kwot.  

Plan Rozwoju Lokalnego jest załącznikiem obligatoryjnym do wniosku aplikacyjnego, 

dlatego aby projekt wpisywał się w ww. dokument oraz żeby wniosek przeszedł pomyślnie 

ocenę formalną, należy uchwałą Rady Gminy dokonać w nim powyższej zmiany. 

Ww. projekt partnerski realizowany jest przez 9 Jednostek Samorządu Terytorialnego i polega 

na pozyskaniu funduszy w ramach V Osi priorytetowej: Infrastruktura Społeczna, Działanie 

V.3 – Infrastruktura edukacyjna, Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Łódzkiego 2007-2013. Dzięki temu we wszystkich szkołach podstawowych z terenu Gminy 

Pabianice zostaną stworzone po 2 dydaktyczne sale multimedialne a w gimnazjum 4 sale 

wyposażone m.in. w rzutnik multimedialny, ekran sterowany elektrycznie, oraz notebook 

z oprogramowaniem do nauki danego przedmiotu. W ramach tych środków wykonany 

zostanie również montaż ww. elementów (na stałe), oraz przeszkoleni zostaną nauczyciele 

obsługujący dane oprogramowanie. W przypadku pozytywnego przejścia wniosku 

aplikacyjnego przez ocenę formalną i merytoryczną, Gmina Pabianice ma szansę zyskać 12 

pracowni multimedialnych o wartości ponad 148 tys. zł przy 20% wkładzie własnym 

wynoszącym 29693,34”. 

Porządek obrad XXX sesji Rady Gminy wraz  z wnioskiem  Wójta Gminy o wprowadzenie 
do porządku obrad przedłożonego wyżej projektu uchwały został podjęty w głosowaniu 
jednomyślnie. 
Przedkłada się w sposób zapisany poniżej: 

1. Otwarcie obrad XXX sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami. 

6. Informacja Wójta o pracy między sesjami.  

7. Rozwój sportu masowego i rekreacji dzieci, młodzieży i mieszkańców na tle pracy 
klubów sportowych i  wykorzystania bazy sportowej na terenie Gminy. 

8. Interpelacje radnych.  

 



9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2009 - Uchwała Nr XXX/A/2009  

b) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych położonych we wsi 
Petrykozy – Uchwała Nr XXX/B/2009 

c) upoważnienia Wójta Gminy Pabianice do zwarcia porozumienia dotyczącego 
odbioru ścieków komunalnych z terenu wsi Bychlew i Jadwinin do kanalizacji 
Gminy Miejskiej Pabianice – Uchwała Nr XXX/C/2009  

d) uchylenia Uchwały Nr XXVII/186/2008 Rady Gminy Pabianice z dnia 3 grudnia 
2008 r. w sprawie zatwierdzenia „ Gminnego Programu Ochrony Środowiska” 
oraz Gminnego Planu Gospodarki Odpadami” na lata 2009-2012 z perspektywą do 
2016 r. – Uchwała Nr XXX/D/2009 

e) Gminnego Programu Ochrony Środowiska” oraz Gminnego Planu Gospodarki 
Odpadami” na lata 2009 – 2012 z perspektywą do 2016 r. – Uchwała 
Nr XXX/E/2009  

10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Odczytanie i przyjęcie wniosków złożonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Ad. pkt. 4  
 
Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radna H. Jaros i radnego A. Jaksę. Skład Komisji 
zatwierdzono przez aklamację.  
 
Ad. pkt. 5.  
 
Przewodniczący Komisji złożyli informacje o pracy Komisji między sesjami. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska poinformowała, że Komisja Rewizyjna 
odbyła na dwóch posiedzeniach  kontrolę  w temacie realizacja wydatków w szkołach 
i przedszkolach. 
Okres objęty kontrolą – IV kwartał 2008 r.  
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnych H. Kalinowski 
poinformował, że Komisja, której przewodniczy odbyła jedno posiedzenie z udziałem 
przedstawicieli klubów sportowych i nauczycieli wychowania fizycznego z terenu gminy 
Pabianice w temacie: rozwój sportu masowego w gminie Pabianice dzieci i młodzieży 
z uwzględnieniem sportowych zajęć pozalekcyjnych, a także dokonała analizy projektów 
uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy,  zajęła się sprawami różnymi, które wpłynęły do 
Komisji. 

 



Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej K. Gąsiorek poinformował, że Komisja, 
której przewodniczy odbyła jedno posiedzenie między sesjami, na którym zapoznała się ze 
stanem ściągalności podatków za rok 2008, opłat za wodę, ilości  zwolnień podatkowych i ich 
wartości. W sprawach różnych zapoznała się z  wnioskiem  sołtysów o zwiększenie uposażeń 
za doręczanie decyzji podatkowych, a także po zapoznaniu się z  kompletem pism w sprawie 
wyrażenia przez Gminę Pabianice zgody na lotnicze wykorzystanie działki nr. ewid. 79 
położonej w Bychlewie należącej do Pana Jerzego Błocha wydała pozytywną opinię na w/w 
działania.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju P. Kociołek poinformował, że 
Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie, na którym dokonała oceny 
funkcjonowania komunikacji na terenie gminy Pabianice, zajęła stanowisko w sprawie 
lądowiska szybowców we wsi Bychlew, zapoznała się z projektami uchwał na najbliższą sesję 
Rady Gminy.  
 
Ad. pkt. 6.  
 
Wójt Gminy H. Gajda złożył informację o pracy między sesjami Rady Gminy w okresie od 
Stycznia do lutego 2009 r.  
Informacja przedstawia się w sposób zapisany poniżej:  
„INFORMACJA WÓJTA GMIN Y PABIANICE 
O PRACY MIĘDZY SESJAMI RAD Y GMINY 
W OKRESIE STYCZEŃ – LUTY 2009 ROKU 
 
Gospodarka komunalna 
 

1. W dniu 10 lutego ogłoszono przetarg nieograniczony na opracowanie kompleksowej 
dokumentacji projektowej na budowę kanalizacji sanitarnej we wsiach Bychlew i 
Jadwinin do nr 26. Długość projektowanych kolektorów wyniesie 2840 mb, planuje si 
e około 235 sztuk odgałęzień bocznych do granic działek. Termin składania ofert 
upłynął 24 lutego, złożono 4 oferty. 

2. Zlecono wykonanie uproszczonej dokumentacji projektowej i kosztorysu 
inwestorskiego na utwardzenie destruktem asfaltowym odcinka drogi gminnej 
Pawlikowice II – do lasu długości 400 mb. 

3. W dniu 25 lutego ogłoszono przetarg na wykonawcę „Przebudowy drogi gminnej 
Petrykozy - Świątniki długości 1800 mb.” Termin składania ofert upływa 19.03.br. 
Przebudowa tej drogi współfinansowana jest z Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych 2008-2011 w kwocie 1.776.000 zł, wkład własny – 1.793.000 zł. 

4. Dowieziono około 150 ton szlaki na utwardzenie dróg gruntowych na terenie Gminy 
Pabianice.  
 

Oświata  
 

1. Od 26 stycznia  rozpoczęły się w szkołach na terenie województwa łódzkiego ferie 
zimowe, które trwały do 6 lutego br. W szkołach gminnych organizowano zajęcia 
sportowo-rekreacyjne, gry i zabawy oraz zajęcia świetlicowe, teatralne, biblioteczne, 
komputerowe, ekologiczne oraz wyjazdy do kina, na basen i lodowisko, 
umożliwiające dzieciom i młodzieży aktywne spędzenie wypoczynku zimowego. 

 



Pełna informacja o organizacji wypoczynku zimowego w szkołach została przekazana 
dla Komisji Samorządowo-Społecznej i Obywatelskiej Rady Gminy. 

2. Dyrektorzy szkół przedstawili wyniki klasyfikacji uczniów za I semestr roku 
szkolnego 2008/2009. Średnia poszczególnych szkół wynosi : S.P. w Bychlewie – 
4,08, S.P. w Pawlikowicach – 3,79, S.P. w Petrykozach – 4,01, ZSP w Piątkowisku – 
4,14;  Średnia szkół podstawowych wynosi :  4,0. Średnia gimnazjum wynosi : 3,71. 

3. Komisje stypendialne działające w szkołach gminnych wytypowały 73 uczniów do 
stypendium motywacyjnego za I semestr roku szkolnego 2008/09; stypendia za wyniki 
w nauce otrzyma 25 uczniów oraz 48 za osiągnięcia sportowe. Wysokość stypendium 
dla jednego ucznia wynosi 128 złotych za jeden semestr. Środki finansowe na 
stypendia motywacyjne przyznaje Wójt Gminy. 

4. Przygotowano projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia na rok 2009 
„Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków : za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 
pracy oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających 
ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość 
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego 
przyznawania i wypłacania”. 

 
5. Opracowano dane dotyczące średnich wynagrodzeń nauczycieli zatrudnionych w 

placówkach oświatowych gminy Pabianice w roku 2008 w zależności od stopni 
awansu zawodowego dla potrzeb związków zawodowych nauczycieli. 

6. W dniu 19 lutego odbyła się narada dyrektorów szkół, podczas której omówiono 
sprawy organizacyjne szkół, finansowanie oświaty w roku 2009, pomoc materialną dla 
uczniów, obowiązek szkolny, dowożenie uczniów w nowym roku szkolnym oraz inne 
sprawy bieżące dotyczące działań oświatowych. 

 
Kultura  
 

1. 10 stycznia odbyło się spotkanie opłatkowe ZPiT „Bychlewianka”. Gośćmi 
specjalnymi byli górale z Pienin – Kapela „Białopotocanie” 

2. 15 stycznia miała miejsce wycieczka historyczna do Muzeum Powstania 
Warszawskiego. W wyjeździe wzięli udział uczniowie wszystkich szkół z terenu 
Gminy Pabianice. 

3. W ramach zajęć feryjnych, w Domu Ludowym prowadzona była nauka tańca 
współczesnego oraz zorganizowano wyjazd na sztuczne lodowisko do łodzi w którym 
wzięło udział ok. 20 dzieci. 

4.  W dniach 2-7 lutego odbył się wyjazd wypoczynkowo-warsztatowy ZPiT 
„Bychlewianka” na Podhale do Murzasichla. 

5.  11 lutego w Piątkowisku odbyła się uroczystość podsumowująca konkurs ogródków 
„Więcej warzyw, owoców, kwiatów i zdrowej żywności 2008”. 

 
Ochotnicze Straże Pożarne 
 

1. 23 stycznia odbyło się posiedzenie Zarządu Oddziału Gmin nego Związku OSP w 
jednostce OSP w Janowicach. Tematem posiedzenia było przygotowanie do konkursu 
„ Młodzież Zapobiega Pożarom”. 

2. 25 lutego od był się konkurs „Młodzież Zapobiega Pożarom” w szkołach 
podstawowych i gimnazjum. 

 



Ponadto 13 lutego w Muzeum Miasta Pabianic odbyła się konferencja informacyjna 
otwierająca projekt partnerski pod nazwą „Doskonalenie umiejętności pracowników JST z 
terenu powiatu pabianickiego poprzez kompleksowe szkolenia z zakresu efektywnego 
wykorzystania programów komputerowych” realizowanego w ramach Poddziałania 5.2.1 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.  
Wójt Gminy uczestniczył w licznych zebraniach, gdyż w styczniu i lutym odbywały się 
zebrania sprawozdawcze w jednostkach OSP, Kołach Gospodyń Wiejskich, Ludowych 
Klubach Sportowych”. 
 
Na podstawie materiałów  
Urzędu Gminy  
przygotowała: J.Słubik 

 
Ad. pkt. 7.  
 

Informację na temat rozwoju sportu masowego i rekreacji dzieci, młodzieży i mieszkańców 
na tle pracy klubów sportowych i wykorzystania bazy sportowej na terenie gminy przedłożył 
Przewodniczący Gminnej Rady Sportu A. Jurga.  

Informacja powyższa stanowi pisemny zał. nr 4 do niniejszego protokołu.  

W dyskusji głos zabrał jako pierwszy Prezes Ludowego Klubu Sportowego „Orzeł” M. Madej 
informując o tym, że klub „Orzeł ” podjął uchwałę o zorganizowaniu dnia 24.05.2009 r. 
festynu-pikniku dla mieszkańców Gminy Pabianice. 

Radny P. Kociołek poinformował, że w Bychlewie powstała sekcja szermierki szablą ciężką. 
Celem jest rozwój sprawności fizycznej poprzez promowanie polskiej sztuki walki. Treningi 
z udziałem trenera odbywają się 2 razy w miesiącu. W niedalekiej przyszłości  ma powstać 
sekcja strzelecka.  

Radny A. Jaksa  reprezentujący nowo powstały Uczniowski Klub Sportowy „Junior” przy 
Zespole Szkolno Przedszkolnym poinformował, że obejmuje on swym działaniem także 
młodzież gimnazjalną. Oferta działania tego klubu skierowana jest dla młodzieży 
uprawiającej amatorskie działania w sporcie. Jeżeli natomiast pojawią się talenty będą one 
oczywiście przekazywane do sportu kwalifikowanego. 

Radny podzielił się swoją refleksją na temat uchwalanego budżetu gminy w dziale sport. 
Uważa, że podstawowym problemem jest kwestia priorytetów i podziału środków na sport 
masowy i sport kwalifikowany.  

Sport masowy to głównie sport amatorski, a sport kwalifikowany to kluby zawodowe 
i właściwie one są w stanie zużytkować każdą pulę środków finansowych.  

Rada winna jasno zdefiniować jaki typ sportu preferuje i do jakiej puli przeznaczamy środki 
na sport kwalifikowany. Radny zwrócił uwagę na to, że w  klubach sportowych jest zbyt mała 
różnorodność działających sekcji i tak np. 3 kluby piłkarskie w „A” klasie, drużyny tenisa 
stołowego, powiedział, że mamy zbyt wąska  ofertę sekcji sportowych i powinniśmy dążyć do 
dywersyfikacji możliwości jakie stwarzamy. Jest zbyt wąska oferta dla mieszkańców, nie ma 
szerszych masowych imprez sportowych. 

 



Koniecznym jest by powstały na naszym terenie boiska wielofunkcyjne, które można byłoby 
wykorzystać do wszelkich gier zespołowych. 

Radny podkreślił  za ważne zmiany ustawy, o sporcie kwalifikowanym, które jasno oddzielają 
finansowanie sportu masowego od sportu kwalifikowanego.  

Radny M. Muszczak nie zgodził się z przedmówcą w sprawie dot. ilości działających sekcji 
sportowych w klubach sportowych na terenie gminy. Powiedział, że jest ich o wiele więcej 
niż wymienił radny A. Jaksa. Są to jeszcze sekcje takie jak: szachowa, siatkówki , szermierki, 
zapasów, podnoszenia ciężarów. Ponadto radny stwierdził, iż uważa, że nie ma sportu 
masowego bez sportu kwalifikowanego i jego zdaniem działalność ta powinno przebiegać 
harmonijnie.  

Następnie głos zabrał trener sekcji podnoszenia ciężarów i zapasów w Uczniowskim Klubie 
Sportowym Sprawni przy S.P. w Petrykozach S. Dzwoniarek, który złożył informację na 
temat działalność i osiągnięć zawodników tych sekcjach. 

Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski nawiązał 
do posiedzenia Komisji Samorządowo-Społecznej, na którym omawiany był temat rozwoju 
sportu masowego i na którym wypłynęła sprawa potrzeby budowy na terenie gminy boisk 
wielofunkcyjnych. Stwierdził, iż uważa pomysł za bardzo dobry, jednak stawiający ogromne 
wyzwanie, ale Rada Gminy winna wspierać takie inicjatywy.  

Radna Z. Kasperska odniosła się do informacji przedłożonej przez Przewodniczącego 
Gminnej Rady Sportu, w której zostało zawarte między innymi, że Gimnazjum 
w Piątkowisku ma dość trudne warunki do uprawiania sportu i koniecznym jest rozbudowa 
sali gimnastycznej. Radna poparła sugestię i chciałaby aby głos ten znalazł odzwierciedlenie 
we wnioskach Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel w swojej wypowiedzi podkreślił, że jego zdaniem 
boiska znajdujące się na terenie naszej gminy są za mało wykorzystywane przez młodzież, 
szczególnie tych szkół w których znajdują się sale gimnastyczne. Przewodniczący nie 
podzielił entuzjazmu budowy w obecnej chwili nowych boisk sportowych na naszym terenie. 

Wyraził zadowolenie co do podjęcia decyzji przez Klub Sportowy „Orzeł” organizacji festynu 
sportowego dla wszystkich mieszkańców naszej gminy. Powiedział także, że byłby 
orędownikiem, aby festyny były organizowane kolejno przez wszystkie kluby sportowe 
działające na naszym terenie. Zadawalającym jest także fakt, że sale gimnastyczne w szkołach 
czynne są codziennie w godzinach popołudniowych, co jest dużym zaangażowaniem 
w działalność pozaszkolną nauczycieli wychowania fizycznego tych szkół.  

Więcej głosów w dyskusji nad powyższym punktem nie było.  

 

 



Ad. pkt. 8 

 

Komisja Uchwał i Wniosków przedkładała kolejno projekty uchwał XXX sesji Rady Gminy. 

Pierwszym projektem uchwały był projekt w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2009  

Uchwała Nr XXX/207/2009 została podjęta w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów 
przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi pisemny zał. nr 5 do protokołu 

Uchwała Nr XXX/208/2009 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 
gruntowych położonych we wsi Petrykozy została podjęta w głosowaniu 13 głosami za, bez 
głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi zał. 6 do protokołu.  

Uchwała Nr XXX/209/2009 upoważnienia Wójta Gminy Pabianice do zwarcia porozumienia 
dotyczącego odbioru ścieków komunalnych z terenu wsi Bychlew i Jadwinin do kanalizacji 
Gminy Miejskiej Pabianice została podjęta w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów 
przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi zał. 7 do protokołu.  

Uchwała Nr XXX/210/2009 uchylenia Uchwały Nr XXVII/186/2008 Rady Gminy Pabianice 
z dnia 3 grudnia 2008 r. w sprawie zatwierdzenia „Gminnego Programu Ochrony 
Środowiska” oraz Gminnego Planu Gospodarki Odpadami” na lata 2009-2012 z perspektywą 
do 2016 r. została podjęta w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących się i stanowi zał. 8  do protokołu.  

Uchwała Nr XXX/211/2009 „Gminnego Programu Ochrony Środowiska” oraz „Gminnego 
Planu Gospodarki Odpadami” na lata 2009 – 2012 z perspektywą do 2016 r. została podjęta 
w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się 
i stanowi zał. 9 do protokołu.  

Uchwała Nr XXX/212/2009 w sprawie zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Pabianice 
na lata 2007-2013 zatwierdzonego Uchwałą Nr XIV/87/2007 Rady Gminy Pabianice z dnia 
29 października 2007 r. została podjęta w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych 
i bez głosów wstrzymujących się i stanowi zał. 10 do protokołu.  

 

Ad. pkt. 10. 

 

Wójt Gminy H. Gajda udzielił odpowiedzi na wnioski z XXIX sesji rady Gminy Pabianice 
z dnia 5 lutego 2009 r.  

Wójt przedłożył pismo znak: 0058-1/09 z dnia 2009.02.11, które wystosował do Starostwa 
Pabianickiego Wydziału Dróg i Mostów z zawartymi wnioskami zgłoszonymi przez radnych 
podczas XXIX sesji. Kserokopia niniejszego pisma w załączeniu do protokołu sesji jako zał. 
nr 11.  

 



Wójt Gminy przedstawił także odpowiedź Starostwa Powiatowego w Pabianicach Wydziału 
Dróg i Mostów z dnia 19.02.2009 znak DP.0718-28/09 na skierowane wnioski. Kserokopia 
niniejsza pisma w załączeniu do protokołu jako zał. nr 12  

 

Ad. pkt. 11 

 

W wolnych wnioskach i sprawach różnych głos zabrał  Przewodniczący Rady R. Figiel, który 
zwrócił się do Przewodniczących Komisji upominając o rzetelne wypełnianie swoich 
obowiązków, szczególnie prosił o przekazywanie opinii do projektów uchwał, a także 
wypracowywanie opinii do spraw, które przekazywane są do Komisji z prośbą o wydanie 
opinii. 

Bardzo często są one niezbędne do udzielenia odpowiedzi na zewnątrz. 

Przewodniczący poinformował, że w miesiącu marcu odbędzie się sesja Rady Gminy 
w temacie opieki zdrowotnej, wcześniej jednak poprzedzona ona będzie wspólnym 
posiedzeniem Komisji Rady Gminy, na którym Komisje przeanalizują wszystkie projekty 
uchwał przekazane przez Urząd Gminy w sprawach dotyczących działania służby zdrowia na 
terenie gminy Pabianice. 

Przewodniczący Rady wnioskował o podjęcie działań związanych z przygotowaniem 
procedury zmian w planie zagospodarowania przestrzennego gminy. W tym roku mija 5 lat 
od czasu kiedy zostały uchwałą rady wprowadzone zmiany w planie zagospodarowania 
przestrzennym obecnie obowiązującym. Od tego czasu wpłynęło wiele podań z prośbą 
o wprowadzenie kolejnych zmian.  

Radny K. Gąsiorek na wniosek mieszkańców Rydzyn zwrócił się z prośbą o wprowadzenie 
zmiany kurów „busów” z Rydzyn do Pabianic w godzinach: 

zamiast o godz. 620  przenieść kurs na godz. 7 20  oraz kurs z godz 8 20 przenieść na godz. 9 20 . 

Radny wnioskował także o naprawę nawierzchni drogi w Rydzynach od skrzyżowania 
w kierunku lasu. 

Radny P. Kociołek wnioskował o przygotowanie jak najszybciej projektu uchwały w sprawie 
lądowiska szybowców w Bychlewie.  

Sołtys wsi Gorzew zgłosiła problem „rozjeżdżonego” skrzyżowania drogi do Łaskowic.  

 

Ad. pkt. 12.  

 

Komisja Uchwał i Wniosków odczytała protokół Komisji Uchwał i Wniosków sporządzony 
na XXX sesji Rady Gminy, który stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

 



 

Ad. pkt. 13. 

 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXX sesji Rady Gminy Pabianice.  

 

Obradom sesji przewodniczył: 
Przewodniczący Rady Gminy Pabianice  

Roman Figiel 

 

Protokołowała:  

Urszula Czerwonka  

 


